
RADA MIEJSKA 
w Nowym Miasteczku 

Protokół Nr 2/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu Integracji z Unią Europejską oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej w Nowym 

Miasteczku z dnia 24 czerwiec 2015 r. 

1. KOMISJA OŚWIATY,KULTURY,ZDROWIA I SPRAW SOCJALNYCH 
2. KOMISJA BUDŻETU I INTEGRACJI Z UNIA EUROPEJSKĄ 

W dniu 24 czerwca 2015 roku o godzinie 12.00 w biurze Rady Miejskiej w 
Nowym Miasteczku odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu Integracji z Unią 
Europejską oraz Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej 
w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji uczestniczyło dziewięciu (9) radnych. 
Obradom przewodniczył przewodniczący Komisji Budżetu Integracji z Unią 

Europejską Pan Paweł Pawliszyn. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 
2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
3. Założenia do organizacji roku szkolnego 2015-2016 placówek oświatowych 

w mieście i gminie. 
4. Uchwała w sprawie zmiany w planie budżetu Gminy Nowe Miasteczko na 2015 r. 
5. Uchwała w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

Nowosolskiego Obszaru Funkcjonalnego 
6. Uchwała w sprawie zawarcia przez Gminę Nowe Miasteczko wspólnie z gminami: 

Bytom Odrzański, Kolsko, Kożuchów, Nowa Sól, Nowa Sól - Miasto, Otyń Siedlisko 
porozumień w sprawie współdziałania w realizacji zadania publicznego pt. 
"Przyjazna Komunikacja Publiczna w Nowosolskim Obszarze Funkcjonalnym" 

7. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Nowosolskiego Obszaru Funkcjonalnego 
8. Sprawy bieżące. 
9. Zakończenie komisji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Integracji z Unią Europejską Pan 
P. Pawliszyn otworzył posiedzenie komisji stałych. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 

Przewodniczący Pawliszyn zaproponował aby wprowadzić do pkt. 4 Uchwałę w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasteczko na 
lata 2015-2028. Natomiast dotychczasowy pkt. 3 Założenia do organizacji roku 
szkolnego 2015-2016 placówek oświatowych w mieście i gminie przenieść do pkt 
8. 



Zmiany przyjęto jednogłośnie Komisja Budżetu Integracji z Unią Europejską -
5 głosów za, Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za. 

3. Uchwała w sprawie zmiany w planie budżetu Gminy Nowe Miasteczko na 
2015 r. 

Projekt przedstawiła zastępca skarbnika Pani Dorota Jatczak. Po krótkiej debacie 
Komisja wydała opinię pozytywną. W głosowaniu komisje jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami: Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za. 

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 
Miasteczko na lata 2015-2028 

Projekt przedstawiła zastępca skarbnika Pani Dorota Jatczak, która wyjaśniła, że 
zmiany tyczą się zmian w finansowaniu zadłużenia gminy związanego 
z kredytem konsolidacyjnym. Radni z powodu niepełnej informacji którą posiada 
nieobecna Pani Skarbnik - nie opiniowali uchwały. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 
Nowosolskiego Obszaru Funkcjonalnego 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami: Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za. 

6. Uchwała w sprawie zawarcia przez Gminę Nowe Miasteczko wspólnie 
z gminami: Bytom Odrzański, Kolsko, Kożuchów, Nowa Sól, Nowa Sól -
Miasto, Otyń Siedlisko porozumień w sprawie współdziałania w realizacji 
zadania publicznego pt. "Przyjazna Komunikacja Publiczna w Nowosolskim 
Obszarze Funkcjonalnym" 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami: Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za. 

7. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Nowosolskiego Obszaru 
Funkcjonalnego 

Projekt przedstawiła Pani Burmistrz. W głosowaniu komisje jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami: Komisja 
Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, Kultury, 
Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za. 

Wprowadzono do porządku obrad pkt z wnioskiem Pani Burmistrz o Projekcie 
uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2015-2017 dla Gminy Nowe Miasteczko 



Projekt przedstawiła Pani Renat Rudnik kierownik OPS w Nowym Miasteczku. 
W głosowaniu komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały 
następującymi głosami: Komisja Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów 
za i Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za. 

8. Założenia do organizacji roku szkolnego 2015-2016 placówek oświatowych 
w mieście i gminie 

Temat przedstawiła Pani Burmistrz - omówiła Propozycje do arkusza 
organizacyjnego Zespołu Szkól nr 1 w Nowym Miasteczku i zmiany w arkuszu 
organizacyjnym Zespołu Szkół nr 1 jakie naniosła osobiście, oraz omówiła także 
sprawę likwidacji nadgodzin ponadwymiarowych dla dyrektora szkoły. Radni 
dyskutowali o formie komunikacji pomiędzy Burmistrz a Dyrektorem w sprawie 
zatwierdzenia arkusza organizacyjnego. 

9. Uchwała w sprawie powołania zespołu Opiniującego kandydatów na 
ławników do Sądu Rejonowego w Nowej Soli na kadencję 2016 - 2019. 

Projekt przedstawił Wiesław Kopeć, oraz Michał Brysik. W głosowaniu komisje 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały następującymi głosami: 
Komisja Budżetu Integracji z Unią Europejską 5 głosów za i Komisja Oświaty, 
Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 5 głosów za. 

10. Sprawy bieżące 

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium pisma RIO tą sprawę omówił Michał 
Brysik. 

Pismo Pani Burmistrz Danuty Wojtasik w sprawie nieudzielenia bonifikaty dla 
Pani Marzanny Podgórnej przy sprzedaży lokalu, oraz Rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Lubuskiego w sprawie nieważności § 3 Uchwały 
Nr VII/45/2015. Pisma przedstawiła Pani Żaneta Częstochowska, oraz 
skomentowała Pani Burmistrz. 

11.Zakończenie komisji. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie komisji. 

Protokół został sporządzony na podstawie nagrania z nośnika cyfrowego, który 
stanowi załącznik do protokołu. 
Protokół wraz z nagraniem z komisji jest dostępny na stronie internetowej BlP 
Urzędu Miejskiego. 

Protokołował: 

W. Kopeć Przewodnicząca Komisji 
Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Małgorzata Żmijowska 


